
Fedje kommune

Møtebok
for

Formannskapet

Møtedato: 08.03.2022
Møtestad: Sosiale rommet i Fedje fleirbrukshall
Møtetid: 15:00 - 16:00

Møte i partssamansett utval i samband med rekruttering av ny kommunedirektør. HTV Fagforbundet 
Elin Solbakk og HTV Utdanningsforbundet Yaroslav Borisov var kalla inn for dei tilsette, men kunne 
ikkje møte.

 
Møtedeltakarar Parti
Stian Herøy H
Hans Erik Waage Ap
Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap
Marit Solbakk Øien Frp

 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti
Bjørn Solbakk Frp

Følgjande møtte frå administrasjonen:
Olav Mongstad



Sakliste

Saknr Tittel
019/22 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
020/22 Godkjenning av møtebok
021/22 Ope eller lukka møte i utvalet
022/22 Vidare arbeid med tilsetjing av kommunedirektør
023/22 Orientering frå ordførar



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/121

Saksnr Utval Type Dato
019/22 Formannskapet PS 08.03.2022

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Formannskapet - 019/22

F - behandling:

F - vedtak:
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Dagrun Gunnarson FE-033 22/121

Saksnr Utval Type Dato
020/22 Formannskapet PS 08.03.2022

Godkjenning av møtebok

Vedlegg:
Protokoll - Partssamansett utval - 24.02.2022

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Formannskapet - 020/22

F - behandling:

F - vedtak:
Møtebok frå sist møte i partssamansett utval vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Olav Mongstad 22/102

Saksnr Utval Type Dato
021/22 Formannskapet PS 08.03.2022

Ope eller lukka møte i utvalet
Tilsetjing kommunedirektør

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
I det tilegare arbeidet med tilsetjinga av kommunedirektør har utvalet lukka handsaming av sak etter 
kommunelov og Offentlighetslov. I kommunelova står fylgjande om å lukke møte:

11-5.Møteoffentlighet

Alle har rett til å være til stede i møter i folkevalgte organer dersom ikke noe annet følger av 
denne paragrafen.

Et folkevalgt organ skal vedta å lukke et møte når det skal behandle en sak som angår en 
arbeidstakers tjenstlige forhold. Organet skal også vedta å lukke et møte når det behandler en 
sak som inneholder opplysninger som er omfattet av lovbestemt taushetsplikt.

Et folkevalgt organ kan vedta å lukke et møte hvis ett av følgende vilkår er oppfylt:
a) Hensynet til personvern krever at møtet lukkes.

b) Hensynet til tungtveiende offentlige interesser tilsier at møtet lukkes, og det vil
 Komme fram opplysninger i møtet som kunne ha vært unntatt fra innsyn etter 
offentleglova hvis de hadde stått i et dokument.

Kommunerådet eller fylkesrådet bestemmer selv om et møte i rådet skal være åpent. Hvis rådet 
skal behandle saker som er omtalt i andre ledd, skal møtet være lukket.

Et folkevalgt organ eller møtelederen kan vedta at en debatt om lukking av et møte skal holdes i 
lukket møte. En avstemning om eventuell lukking av et møte skal holdes i åpent møte.

Vurdering

Prosessen med tilsetjing føregår endå. Ordførar har vore i dialog med vedkomande som vart innstilt i 
siste møte. I dette møtet vil det bli lagt fram ynskje, krav og vurderingar. Saka bør derfor lukkast på 
grunn av innhaldet i møtet



Folkehelse
Miljø
Økonomi

Konklusjon
Møtet vert lukka etter §11-5 i kommunelova

Forslag til vedtak:
Saka om vidare arbeid med tilsetjing av kommunedirektør vert lukka etter §11-5 i kommunelova.

Formannskapet - 021/22

F - behandling:

F - vedtak:
Sak 2022/22  om vidare arbeid med tilsetjing av kommunedirektør vert lukka etter §11-5 i 
kommunelova.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Olav Mongstad 22/102

Saksnr Utval Type Dato
022/22 Formannskapet PS 08.03.2022

Vidare arbeid med tilsetjing av kommunedirektør
Tilsetjing kommunedirektør

Vedlegg:
Arbeid etter siste møte i partssamansett utval 24.02.22 og vurderingar lagt fram til utvalet

Saksutgreiing:
Saksopplysningar

I førre møte innstilte utvalet ein søkjar og gav ordførar fullmakter til å forhandle fram ein 
tilsetjingsavtale. Ordførar har arbeidd vidare med saka gjennom dialog med søkjar og vurderingar frå 
KS sin advokat. 

Vurdering

Slik saka no står, vurderer ordførar at han må tilbake til utvalet for å få utvalet sine vurderingar om 
kva vilkår som kan aksepterast.

I tillegg bør utvalet vurdere om dei skal innstilla ein annan av søkjarane. Eventuelt om ordførar kan 
gå vidare med ein av dei andre søkjarane om vedkomande ikkje aksepterer vilkåra Fedje vil gi.

Folkehelse
Miljø
Økonomi

Konklusjon
Utvalet vurderer innspela og krava frå kandidaten. Utvalet vurderer om dei skal innstilla fleire av 
søkjarane i prioritert rekkefylgje og gi ordførar fullmakt til å forhandle vidare med fleire dersom 
kandidaten trekkjer seg. 

Forslag til vedtak:
Utvalet gir ordførar vidare fullmakter til å forhandle vidare i saka, eventuelt vert også andre av 
søkjarane innstilte i ei prioritert rekkefylgje. 



Formannskapet - 022/22

F - behandling:
Møtet vart lukka i denne saka, sjå F-sak 021/22.

Ordførar refererte om forhandlingane og krava frå søkjar som vart tilrådd i førre møte.
Etter ein diskusjon vart utvalet einige om å sjå bort frå vedkomande som kandidat vidare. 

Utvalet diskuterte om prioritering mellom dei to neste kandidatane. Ordførar har sjekka ut ein del 
referansar. 

F - vedtak:
Ordføraren arbeider vidare med avtalt kandidat etter diskusjonen i utvalet. Vedkomande vert kalla 
inn til intervju anten onsdag 16.3 eller torsdag 17.3 i neste veke. 

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 22/121

Saksnr Utval Type Dato
023/22 Formannskapet PS 08.03.2022

Orientering frå ordførar

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:

Formannskapet - 023/22

F - behandling:
Først i møtet orienterte ordførar at Fedje har fått generell førespurnad om å ta i mot flyktningar frå 
Ukraina. 

Når det gjeld kommunale hus, treng kommunen nokre i samband med pågåande tilsetjingar. 
Kommunen vil prøve å få leige nokre andre hus. Ordføraren vil prøve å få leige hytter/hus på den 
private marknaden. 

Førebels har ordførar fått positiv respons frå folk som har hus ledig. 

Formannskapet var einig i at ordføraren arbeider vidare med saka. 

F - vedtak:
Ingen vedtak i saka.
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